

PIMEC Polígons treballarà perquè els polígons industrials catalans aconsegueixin la marca ‘Polígons empresarials de qualitat’

La patronal és agent acreditat per atorgar aquest distintiu valorant i validant la capacitat de les infraestructures dels polígons i els seus serveis

Barcelona, 7 de març de 2019. La Coordinadora Espanyola de Polígons Empresarials (CEPE) ha impulsat la marca ‘Polígons empresarials de qualitat’, que està certificada per l’Associació Espanyola de Normalització i Certificació i de la qual PIMEC és agent acreditat per atorgar-la. El director executiu de PIMEC i vicepresident del CEPE, David Giménez, ha participat en una trobada celebrada a Madrid per analitzar la situació actual i els reptes de futur dels polígons industrials i empresarials, en la qual s’ha previst que el 10% dels polígons espanyols tindran aquest distintiu el 2029.

Tenint en compte que el 50% del que es produeix a Espanya es produeix als polígons i que el cens a Catalunya és de 3 polígons de mitja per municipi, les conclusions d'aquesta trobada apunten al fet que cal assolir nous reptes i potenciar nous sectors, com la digitalització o la sostenibilitat. Això passa, entre altres qüestions, per més suport a les empreses i una millora de la gestió de les àrees industrials per millorar la competitivitat dels polígons.

PIMEC Polígons destaca que, des de fa un any, treballa sota aquesta línia als polígons dinamitzats per la patronal i creu que la certificació és una eina bàsica per valorar i validar la capacitat de les infraestructures, serveis i altres variables de l'entorn d'un polígon. “Classificar els polígons, com a punt de partida, ens permet disposar d'una radiografia actual i d'un projecte de futur, ja que la principal variable de la certificació és la millora continua dels mateixos”, ha explicat David Giménez.

PIMEC Polígonos trabajará para que los polígonos industriales catalanes consigan la marca 'Polígonos empresariales de calidad'

La patronal es agente acreditado para otorgar este distintivo valorando y validando la capacidad de las infraestructuras de los polígonos y sus servicios

Barcelona, 7 de marzo de 2019. La Coordinadora Española de Polígonos Empresariales (CEPE) ha impulsado la marca 'Polígonos empresariales de calidad', que está certificada por la Asociación Española de Normalización y Certificación y de la que PIMEC es agente acreditado para otorgarla. El director ejecutivo de PIMEC y vicepresidente del CEPE, David Giménez, ha participado en un encuentro celebrado en Madrid para analizar la situación actual y los retos de futuro de los polígonos industriales y empresariales, en el que se ha previsto que el 10% de los polígonos españoles tendrán este distintivo en 2029.

Teniendo en cuenta que el 50% de lo que se produce en España se produce en los polígonos y que el censo catalán es de 3 polígonos de media por municipio, las conclusiones de este encuentro apuntan a la necesidad de lograr nuevos retos y de potenciar nuevos sectores, como la digitalización o la sostenibilidad. Esto pasa, entre otras cuestiones, por más apoyo a las empresas y por una mejora de la gestión de las áreas industriales con tal de mejorar la competitividad de los polígonos.

PIMEC Polígonos destaca que, desde hace un año, trabaja en esta línea en los polígonos dinamizados por la patronal y cree que la certificación es una herramienta básica para valorar y validar la capacidad de las infraestructuras, servicios y otras variables del entorno de un polígono. "Clasificar los polígonos, como punto de partida, nos permite disponer de una radiografía actual y de un proyecto, ya que la principal variable de la certificación es la mejora continua de los mismos", ha explicado David Giménez.